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سرهنگ  جلیلیان:
برخورد قطعی پلیس نسبت به عوامل 

حیوان آزاری وتشویش اذهان عمومی 
پلیس فتا را با عنوان اینکه حواسش به همه 
جا هست می شناسیم اما گاهی برخی 
موارد که باعث جریحه دار شدن عواطف 
عموم می شود و تمام اخلاقیات و تمدن 
در جامعه  و شئونات و دستورات دینی را 
زیر سوال می برد مورد بی تفاوتی و عدم 
پیگیری قرار می گیرد. موارد حیوان آزاری که توسط افراد دچار اختلالات 
روانی و گاها دارای پتانسیل های عمیق برای کودک آزاری و جنایت در 
جامعه اعمال می شود وبدون هیچ پیامدی در شبکه های مجازی منتشر 
می شوند،تاثیر زیادی در ترویج خشونت و بر هم زدن امنیت عمومی دارند.

 انتظار عموم از پلیس فتا رسیدگی سریع و دستگیری مجرم در اینگونه 
موارد که اساسا جنبه عمومی و پیشگیری دارد می باشد.

در این خصوص رییس پلیس فتا استان البرز در پاسخ به خبرنگار ما تصریح 
کرد: در مواردی از اعمال حیوان آزاری که جنبه عمومی دارد، پلیس فتا 
وظیفه دارد به مرجع قضایی گزارش کند، که با کسب دستور از مقام قضایی 

قطعا برخورد خواهیم کرد.
 سرهنگ جلیلیان خاطر نشان کرد: مردم هرگونه حیوان آزاری که جنبه 
عمومی دارد را به پلیس فتا اطلاع دهند، قطعا مانند سایر موارد اجتماعی 
که امنیت وآرامش مردم رابه خطر می اندازد پیگیری خواهد شد و پرونده 

به مراجع قضایی تحویل داده می شود.
باسپاس ازعنایت پلیس فتای البرز دراین زمینه،امیدواریم پس ازسالهامطالبه 
مردم بلاخره این مهم دردستوکارمجلس قراربگیردوقانون حمایت ازحیوانات 

ومنع حیوان آزاری برای تعیین مجازات بازدارنده،تصویب گردد.

یک شنبه گذشته مدرسه روزنامه نگاری حمایت از زاگرس 
مهربان در ادامه نشست های محیط زیستی خود با دکتر 
زیست  محیط  و  آب  مسائل  کارشناس  سدید  الله  نجیب 
افغانستانی جلسه ای را به صورت زنده برگزار کرد. بحث اصلی 

این نشست حقابه ایران از رودخانه هیرمند بود. 
آقای سدید در این برنامه به شکلی عجیب و مغرضانه تلاش 
کردند تا عدم پرداخت این حق مسلم را توجیه کنند. حتا از 
انحراف عمدی آب هیرمند از بند کمال خان به سمت شوره زار 
بی آب و علفی به نام »گود زره« در داخل افغانستان به جای 
حرکت به سمت ایران حمایت کردند. در این نشست آقای 
دکتر موسوی کارشناس مسائل آب از ایشان پرسیدند که دلیل 
این بی مهری افغانستان نسبت به ایران چیست و چرا خود 
شما این چنین نامهربان پاسخ می دهید و تجزیه و تحلیل می 

کنید؟ خب ایشان پاسخی ندادند.
واقعیت بر عکس نظر بعضی از دوستان اعتقاد دارم که رفتار 
طالبان در این مورد دقیقآ منطبق با خواست کارشناسان و 

مردم افغانستان است. بنده با تعداد زیادی از دوستان افغانستانی 
در ایران به دلایل کاری ارتباط دارم و تقریبا تمام آن ها از بستن 

آب به روی ایران حمایت می کنند.
در حال حاضر در ایران حدود هشت میلیون افغانستانی کار و 
زنده گی می کنند و در این بیست سی سال اخیر شاید چیزی 
بیش از بیست و چند میلیون نفر به ایران در رفت و آمد بوده 
اند. به تجربه عرض می کنم که تقریبا اکثر قریب به اتفاق این 
افراد از کشاورزان روستایی بوده اند و جالب است بدانیم که 
باز هم تقریبا تمام این افراد تبدیل به فنی کاران متخصص 
و کارآزموده و استادکاران قابل در رشته های مختلف شده 
اند. دانش آموخته گان دانشگاهی هم بمانند. در واقع اگر صد 
دانشگاه فنی درجه یک با هزینه های سنگین در افغانستان 
دایر بود هرگز قادر نبود یک پنجم آن بیست و چند میلیون 
نفر را هم آموزش کیفی دهد و از آن ها متخصصان قابل بسازد. 
به زبان ساده خدمتی که ایران به کشور افغانستان کرده است 

غیر قابل وصف است. 
حال مصرف آب و برق و گاز این بیست سی میلیون نفر هم 
بماند. کارگران افغانستانی بر عکس آن چه که گفته می شود 
دستمزد بالایی می گیرند و تقریبا از این نظر مورد ظلم قرار 
نگرفته اند و رفتار اکثر مردم با آن ها محترمانه بوده و هست. 
واقعیت نمی دانم جواب این همه خدمتی که در ظاهر شاهد 
آن هستیم )از خدمات پنهان پشت پرده دولتی هیچ اطلاعی 

نداریم( این نامهربانی ها است؟!
امیدوارم برداشت اشتباه از این یادداشت نشود. هدف تخریب 
افغانستانی های مقیم ایران نیست و فقط یک موضوع جامعه 

شناسی را مطرح می کند.
نادرضرابیان،فعال محیط زیست

بی مهری چرا؟

حقابه ایران از رود هیرمند

 آماده ارائه خدمات به شما مشتریان و همشهریان عزیز و گرامی می باشد

تعمیرات تخصصی مبلمان،  تعمیر و تعویض  پارچه انواع مبلمان کلاسیک و 

راحتی با به روز ترین متد روز دنیا با بهترین قیمت

آیت الله حسینی همدانی:

بشکند قلم هایی که دل مردم را خون می کنند



2  سیاسی

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز بر 
جدیت تمامی مدیران دستگاه های اجرایی استان 
برای ثبت اطلاعات و وضعیت پروژه  های عمرانی 
در سامانه مدیریت و نظارت بر توسعه استان های 
کشــور )منتاک( تاکید کرد و گفت: دستگاه های 
اجرایی باید اطلاعات پروژه های هفته دولت را در 

اسرع وقت در سامانه مربوطه به ثبت برسانند.
 احمد افضلی، معــاون هماهنگی امور عمرانی 
اســتانداری البــرز، امروز در جلســه هماهنگی 
برنامه های بزرگداشــت هفته دولت، که در سالن 
معاونت عمرانی برگزار شــد، ضمن گرامیداشت 

سالروز بازگشــت اسرا و بزرگداشــت آزادگان با 
اشاره به شخصیت والای شهیدان رجائی و باهنر، 
گفت: هفته دولت فرصتی مناســب بــرای ارایه 
گزارش عملکرد دولت به مردم و بیان نقاط قوت 
در فعالیت های دســتگاه های اجرایی است و باید 

اطلاع رسانی های لازم انجام شود.
وی بــا بیان اینکه فرمانداران شهرســتان های 
مختلف استان نظارت ویژه بر طرح های هفته دولت 
داشته باشند، افزود: گزارش کامل پروژه های قابل 
افتتاح در اســرع وقت با جدیت ارایه و در سامانه 

منتاک ثبت شود.
وی افزود: انتظار است دستگاه های اجرایی که 
تاکنون اطلاعات طرح هــای عمرانی و اقتصادی 
هفته دولت را در این سامانه ثبت نکرده اند، هرچه 
ســریعتر در این خصوص اقدامــات لازم را انجام 

دهند.
افضلی گفت: هنوز آمار پروژه های هفته دولت 
قطعی نشــده و تعداد دقیق و جزئیات طرح های 
قابل افتتاح و کلنگ زنی استان در هفته دولت طی 

روزهای آتی اعلام می شود.

سرپرســت معاونــت اســتانداری البرز و 
فرمانداری ویژه کرج گفــت: ۱۰ هزار نیروی 
آموزش دیــده آماده برگــزاری داوزدهمین 
دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی در این 

شهرستان شدند .
یحیــی رمضانی  افزود : یــک هزار و ۱٨۰ 
نفر در مرکز حوزه انتخابیه شهرستانهای کرج، 
فردیس و اشــتهارد برای پیش ثبت نام های 
انتخابات مجلس شــورای  دوازدهمین دوره 

اسلامی اقدام کرده اند.
وی بیان کرد: بیش از ۹۰ درصد پیش ثبت 

نام های اســتان البرز از مرکز حوزه انتخابیه 
کرج به ثبت رسیده و از تعداد هزار و ۱٨۰ نفر، 

۹۴۳ آقایان و ۲۳٨ بانوان هستند.
رمضانی با اشاره به اینکه آمار حضور بانوان 
کرج در عرصه انتخابات کشور نیز رتبه اول را 
به خود اختصاص داده است گفت: ۷۰ درصد 
داوطلبان پیش ثبت نام شده در دوازدهمین 
دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی دارای 
مدرک تحصیلی ارشــد، ۱۶ درصد ســابقه 
ایثارگری و هشــت نفر نیز شــامل مدیران 

مشمولان استعفا هستند.
وی یاد آورشــد: ٨۵ نفر از جمعیت پیش 
ثبت نام شــدگان ســابقه حضــور در عرصه 
انتخابات را داشــته اند و ۵٨ دردصد ترکیب 
سنی داوطلبان انتخابات این دوره از مجلس 
شورای اســلامی در کرج بین ۳۰ تا ۴۵ سال 

است.
داوزدهمین دوره انتخابات مجلس شورای 
اســلامی و ششــمین دوره مجلس خبرگان 

رهبری اسفند ماه امسال برگزار می گردد

احمد افضلی:
پروژه های هفته دولت در سامانه منتاک

 ثبت کنید

سرپرست معاونت استانداری البرز:
10 هزار نفر آماده برگزاری انتخابات اسفندماه

 در کرج شدند

اخبار

آغاز ثبت نام بازگشت داوطلبانه 
اتباع خارجی در البرز 

مدیــر کل امــور اتباع و 
مهاجرین خارجی استانداری 
البرز از آغاز ثبت نام بازگشت 
داوطلبانه اتبــاع خارجی به 
کشــور خود در استان البرز 

خبر داد. 
بــا افتتــاح اردوگاه موقت 

اتباع خارجی در اســتان البرز امکان پذیرش، ثبت نام و 
اعزام داوطلبانه پناهندگان به کشور خود را در این استان 
فراهم شده است. دهقان شیری ضمن حمایت از  بازگشت 
داوطلبانه اتباع خارجی به کشورشان گفت: از اول شهریور 
۱۴۰۲ پناهندگان با انتخاب خود به طور داوطلبانه و آگاهانه 
می توانند درخواست خود را به اردوگاه موقت اتباع خارجی 
استان به آدرس میدان اســتاندارد، بلوار محیط زیست، 

خیابان زمزم، روبروي اداره محیط زیست ارائه دهند.

مهدی مهرور:
هشدار زرد هواشناسی

 برای البرز
بحران  سرپرست مدیریت 
استان البرزاز هشدار زرد رنگ 
هواشناســی برای این استان 
خبــر داد و گفت: گرد و غبار 
و کاهش کیفیــت هوا دور از 

انتظار نیست. 
به گزارش اداره کل روابط 

عمومی و امور بین الملل استانداری البرز مهدی مهرور با 
اعلام این خبر گفت: با عنایت به هشدار هواشناسی البرز 
مبنی بر تحلیل آخرین الگوهای پیش یابی حاکی از جو 
پایدار در منطقه البرز مرکزی می باشد که با توجه به جهت 
وزش باد سطوح پایین، در بعضی ساعات وزش باد همراه با 
افزایش غبار و کاهش موقت کیفیت هوا به شرح زیر مورد 

انتظار است . 
 گــرد و غبار ، کاهش کیفیت هوا و وزش باداز شــنبه 
تادوشنبه در نیمه جنوبی استان البرز می باشد وتوصیه 
می شود،افراد آسیب پذیر شامل سالمندان و بیماران قلبی 
و تنفســی از حضور بلند مدت در فضای باز و سطح شهر 

خودداری نمایند.

استاندار البرز به همراه استاندار ایلام وهیات 
همراه از زیرساختها و روند خدمات رسانی در 

این منطقه بازدید کرد.

بــه گــزارش اداره کل روابــط عمومــی و 
اموربین الملل استانداری البرز ؛دکتر مجتبی 
عبداللهی استاندار البرز به همراه دکتر حسن 

بهرام نیا اســتاندار ایلام از امکانات زیر ساختی 
و لجستیکی آیین شکوهمند اربعین حسینی  

بازدید بعمل آورد.

نماز عبادی سیاسی جمعه بیست و هفتم مردادماه 
شهرســتان کرج به امامت آیت الله حسینی همدانی، 
نماینده رهبر معظم انقلاب اســلامی در استان البرز و 
امام جمعه کرج در مصلای بزرگ امام خمینی رحمه الله 

علیه اقامه شد.
 آیت الله حسینی همدانی ظهر امروز در خطبه های 
نماز عبادی سیاسی جمعه بیست و هفتم مردادماه در 
مصلای بــزرگ امام خمینی رحمه الله علیه کرج بیان 

داشــت: امروز اول صفــر و روز ورود کاروان اهل بیت 
علیهم الســلام به شام اســت و چه مصائبی را در این 
شــام تحمل کردند؛ در ۵ صفر شهادت حضرت رقیه 
سلام الله علیها واقع شد که چه سنگین و غم آلود است 
لحظاتی که یاد بابا می افتد و از عمه مطالبه می کند و 

سر را برایش می آورند.
وی در ادامه افزود: آن قدر مصیبت های شام بالاست 
که وقتی از محضر امام سجاد علیه السلام سؤال کردند 

در ماجرای نهضت عاشــورا کجا از همه بیشتر به شما 
سخت گذشــت؟ فرمودند: »الشام، الشام، الشام«؛ و در 
جای دیگری فرمودند: »ای کاش مادرم مرا نزاییده بود و 

من زنده نبودم و یزید مرا اسیر ببیند«.
وی در ادامــه بابیان اینکه باید به بعضی رســانه ها 
اف بگوییم که چگونه وقیحانه در زمین دشــمن بازی 
می کنند، گفت: بشــکند این قلم هایی که دل مردم را 
خون می کنند و دستگاه های متولی بیدار شوند و اقدامی 

راجع به این زرد نویس ها داشته باشند که تا فرصت پیدا 
می کنند چنگی به صورت انقلاب می اندازند.

وی در ادامــه بابیان اینکه حضرت آقــا از همه ما 
مراقبت دائمی از انقلاب را خواستند همان طور که قبلًا 
امام عظیم الشأن از ما خواسته بودند، گفت: وحدت ملی 
و مشارکت مردم در همه امور که حالا انتخابات می تواند 
یک نماد برای وحدت و مشارکت باشد؛ البته روی کار 

جهادی مسئولین هم تأکید فرمودند.

سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز با اشــاره به تشکیل کمیته رشد تولید در اداره 
کل صمت البرز گفت: طبق اولویت گذاری های انجام 
شــده، احیای واحدهای راکد و فعالسازی ظرفیت 
غیرفعال واحدهای صنعتی در دستور کار ویژه قرار 

دارد.
به گزارش روابط عمومی و اطلاع رسانی اداره کل 
صمت استان البرز، دکتر محمد انصاری در حاشیه 

بهره برداری ویدئو کنفرانسی ۳ طرح زیرساختی و ۲ 
واحد صنعتی استان البرز توسط وزیر صنعت، معدن و 
تجارت اعلام کرد: از جمله واحدهایی که امروز توسط 
دکتر علی آبادی در البرز مورد افتتاح قرار گرفت، یک 
شرکت تولیدی آرایشی بهداشتی در شهرک صنعتی 
اشــتهارد بود که برای حدود ۲۰۰ نفر اشــتغالزایی 

مستقیم نموده است.
وی افزود: یک گروه کارشناسی در اداره کل صنعت، 

معدن و تجارت استان البرز تشکیل خواهیم داد تا با 
رصد میدانی واحدهای صنعتی و میزان تولیدات آنها 
براساس ظرفیت های تعریف شده، موانع تولید واحدها 
را جمــع بندی و ضمن اقدام، بــه افزایش تولید در 

واحدهای صنعتی حتما کمک خواهیم کرد.
رئیس اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان البرز 
تاکید کرد: موارد متعددی از موانع تولید در صنعت 
استان مشــاهده می شود که با پیگیری و همکاری 

موثر دستگاه های می توانیم در اسرع وقت به نتیجه 
مطلوب برسیم.

انصــاری ادامه داد: با توجه به دســتور ویژه دکتر 
عبدالهی، استاندار محترم البرز در خصوص تسریع در 
ساماندهی لکه های صنعتی استان، این موضوع در 
اولویت کاری اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز قرار گرفته و حتما موارد قانونی تحقق این دستور 

را عملیاتی خواهیم کرد.

آیت الله حسینی همدانی:

بشکند قلم هایی که دل مردم را خون می کنند

رئیس اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان:

ساماندهی لکه های صنعتی و احیای واحدهای راکد در دستور کار ویژه اداره کل صمت البرز

 استاندارالبرز:

بازدیداز زیرساخت های آیین اربعین حسینی درایلام

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز گفت: 
با مطالعات انجام شــده در سال جاری ۲ پروژه جنگل 

کاری در کل با وسعت هزار هکتار آماده اجرا است.
»اصغر بیات«  در نشســت خبری که به مناسبت 
هفته خبرنگار در نهالستان بزرگ کرج برگزار شد، افزود: 
یکی از این پروژه ها قرار است در حدود ۴۰۰ هکتار در 
حاشیه جاده ماهدشت به اشتهارد و پروژه دیگر نیز در 
حاشیه اتوبان غدیر در وسعت ۶۰۰ هکتار با استفاده از 

گیاهان بومی انجام شود.

وی با بیان اینکه مناطق صنعتی اســتان بیشــتر 
در جنوب البرز و شهر اشــتهارد واقع شده اند، اظهار 
کرد: همچنیــن ۴۵ هزار هکتــار از اراضی بیابانی در 
جنوب اســتان کانون بروز ریزگرد و گرد و غبار است 
که مشکلاتی را برای مناطق صنعتی و مسکونی البرز 
و تهران به وجود مــی آورد که رفع آن نیز با اقدامات 

بیولوژیک دارد.
وی با تاکید بر اینکه نیاز است تا دستگاه های دولتی 
در استان به خصوص آب منطقه ای و آبفا در تامین آب 

این پروژه ها همراه ما باشــند، گفت: زیرا این کار برای 
حفاظت منابع طبیعی و محیط زیست و حفظ سلامت 

و جان حدود ۲۵ میلیون نفر موثر است.
بیات افزود: همچنین ظرفیت خیلی خوبی در جنوب 
استان داریم که شهرک های صنعتی هستند که تعهدی 
را در توســعه فضای سبز دارند و انتظار داریم شرکت 
شهرک های صنعتی در قبال مسوولیت و تعهدی که 
برای توسعه فضای ســبز دارند در این پروژه همراه ما 

باشند.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز:
2 پروژه جنگل کاری با وسعت هزار هکتار آماده اجرا است

شماره ۷۱/ مرداد ماه ۱۴۰۲



در استان   ۳

دکتر علیرضا عباسی روز پنجشنبه ۲۶ مردادماه با 
محمد گل زاده بازیکن ملی پوش تیم والیبال جوانان 
به همراه آنالیزور این تیم ساعد جدیدالاسلام دیدار و 

قهرمانی وی را تبریک گفت.
دکتر علیرضا عباسی در این دیدار ضمن تبریک 
مقام قهرمانی تیم ملی والیبال جوانان به محمد گل 
زاده ملی پوش والیبال البرزی این تیم، توانمندی های 
وی را ارزشمند خواند و برای این ورزشکار ملی پوش 

آرزوی سلامتی و موفقیت کرد.
نماینده مردم کرج ضمن انتقاد از دســتگاه های 
اجرایی اســتان به دلیل عدم توجه به ورزشــکاران 

این استان، بر لزوم حمایت و قدردانی همه جانبه از 
ورزشکاران و خانواده های آنها و رفع نیازهای معیشتی 

شان تاکید کرد.
در ادامه این دیدار محمد گل زاده بازیکن تیم ملی 
والیبال جوانان با اشــاره به اینکه در یک ماه گذشته 
توانستند مقام قهرمانی جهان را کسب نمایند، گفت: 
مسئولان تمام استان هایی که یک عضو در تیم ملی 
والیبال داشتند برای استقبال به فرودگاه آمدند، اما 
متاسفانه از استان البرز هیچ مسئولی به استقبال ما 
نیامد و حتی برای برگشــت به منزل وسیله ایاب و 

ذهاب نداشتیم.

عضو تیم ملی والیبال جوانان ضمن گلایه مندی 
از مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز به علت عدم 
توجه به این ورزشکار ملی پوش البرزی، خاطرنشان 
کرد: مسئولان کشــوری و استانی باید به قهرمانان 
ملی پوش که برای کشور افتخار آفرینی می کنند 

بها دهند.
در پایان دکتر عباسی ضمن استماع دغدغه های 
این عزیزان، قول پیگیری مســائل و مشــکلات از 
مسئولین ورزش استان و کشور را داد و متذکر شد: 
به طور قطع حمایت از قهرمانان ملی پوش در روحیه 

و افزایش انگیزه آن ها نقش بسزایی خواهد داشت.

اخبار

اداره برق استان البرز:
اگر 5 برابر بیشتر از حد 

معمول برق مصرف کنید، 
70 برابر بیشتر باید بپردازید

تعرفه های مصرف برای مشترکان پلکانی است.
 با توجه به اصلاحات انجام شده در تعرفه های برق، پلکان ها 
به گونه ای طراحی شده است که سبب ایجاد انگیزه برای کاهش 
اگر مصرف مشترکی ۲۵۰  مثال،  به عنوان  برق شود  مصرف 
کیلووات ساعت در ماه باشد، باید ۲۳ هزار و ۷۵۰ تومان بپردازد، 
ولی اگر مشترکی هزار و ۲۵۰ کیلووات ساعت در ماه یعنی ۵ برابر 
مصرف کند باید یک میلیون و ۳۰۰ هزار تومان یعنی ۷۰ برابر 

بپردازد و این اختلاف رفته رفته افزایش می یابد.
در ماه های گرم سال نیز با توجه به نصب تجهیزات هوشمند برای 

پرمصرف ها، مصرف آن ها محدود خواهد شد.
هم اکنون ٨۰ درصد مشترکان زیر الگو، ۱۰ درصد تا ۱.۵ برابر 
الگو، ۶ درصد تا ۲ برابر الگو و ۴ درصد مشترکان بیش از ۲ برابر 

الگو مصرف می کنند.
مشترکانی که زیر الگو مصرف می کنند، ۶۰ درصد از مصرف برق 
را به خود اختصاص می دهند، آن هایی که تا ۱.۵ برابر الگو مصرف 
می کنند ۱۵ درصد، آن دسته از مشترکانی که تا ۲ برابر الگو 
مصرف می کنند، ۱۲ درصد و آن هایی که بیش از ۲ برابر الگو 
مصرف می کنند، ۱۳ درصد مصرف برق را به خود اختصاص 

داده اند.

مدیرعامل شرکت آبفای البرز:
240 میلیارد تومان برای ایجاد 

تاسیسات جدید آبرسانی 
درروستاهای البرز صرف شد

ها  طرح  ها،  پروژه  اجرای  برای  تومان  میلیارد  بر ۲۴۰  بالغ 
وتاسیسات آبرسانی جدید درسطح روستاهای استان البرز، هزینه 

شده است.
 مهندس حمیدرضا نامداری مدیرعامل شرکت آبفای البرز با اعلام 
این مطلب گفت: برای ارایه خدمات بهینه و رفاه مردم ساکن 
درروستاها تلاش شده تا با انجام مطالعات فنی و مهندسی در 
سطح روستاها و نیاز سنجی متناسب با این نیازها ، امکانات و 
توسعه ی تاسیسات آبرسانی در روستاها بصورت متوازن گسترش 

یابد.
وی محورها و سرفصل پروژه ها و فعالیت های صورت گرفته را 
در زمینه ی حفر و تجهیز چاه های عمیق، احداث مخازن ذخیره 
ی آب ، بهسازی چشمه ها ،احداث خطوط انتقال و توزیع آب 
،بهسازی شبکه توزیع آب و احداث ایستگاه های پمپاژ ذکر کرد 
و ادامه داد : تاکنون تعداد ۱۷ حلقه چاه حفر و تجهیز شد،۱۳۷ 
کیلومتر اصلاح و توسعه شبکه توزیع و خط انتقال آب، ۵۳۵۰ 
مترمکعب حجم مخزن ذخیره ،۳۲۰ متر مکعب در ساعت 
ایستگاه پمپاژ ،۴۲۰۰ مورد استاندارد سازی انشعاب های آب 

صورت گرفت.
مهندس نامداری با اشاره به پایان مرحله اول طرح جهاد آبرسانی 
و محرومیت زدایی از روستاها )۶ روستا در ساوجبلاغ ، نظر آباد و 
چهارباغ( در اوایل سال ۱۴۰۲ افزود : با پیگیری های انجام شده 
در نظر است تعداد ۱۵۱ روستا در مرحله دوم این طرح با اعتبار 
بالغ بر ٨۳۷ میلیارد تومان زیر پوشش رفته و عملیات احداث 

تاسیسات آبرسانی در آنها آغاز شود.

ملاقات مردمی مدیرکل تعاون 
کار و رفاه اجتماعی استان البرز

ملاقات مردمی مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز سه 
شنبه ۲۴ مرداد ماه در دفتر مدیرکل برگزار شد.

سه شنبه عبدالله دارایی مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان 
در پی تاکید استاندار البرز، با مردم شریف و ولایتمدار استان 
دیدار کرد و به بررسی مشکلات آنها پرداخت و دستورات لازم 

را صادر کرد. 
در این دیدارها موضوعاتی همچون موضوعات مربوط به انجمن 
های صنفی، موضوع اشتغال ، تسهیلات مشاغل خانگی و سایر 
درخواست ها مورد بررسی قرار گرفته و دستورات لازم برای 

پیگیری و مساعدت صادر گردید.
شایان ذکر است ملاقات عمومی عبدالله دارایی مدیرکل تعاون 
کار و رفاه اجتماعی استان البرز روزهای سه شنبه هر هفته 
ساعت ٨ تا ۱۳ ظهر برگزار می شود که مردم می توانند با شماره 
۰۲۶۳۲۱۲٨۰۰۰ داخلی ۴۲۰ و ۴۳۰ تماس حاصل و جهت 
تعیین وقت برای حضور در دفتر مدیرکل اقدام نمایند. اداره کل 
تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز در کرج بلوار امام رضا ع 

اردلان سوم استقرار دارد.

مدیرکل محیط زیست البرز مطرح کرد:

شکایت محیط زیست قم از ورود فاضلاب صنعتی البرز به تالاب مره
مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز با بیان اینکه 
ساکنین اشتهارد از وضعیت پساب شهرک صنعتی 
اشتهارد به ستوه امده اند، گفت: این پساب صنعتی 
تا قم هم رســیده و محیط زیست قم به دلیل ورود 
فاضلاب صنعتی البرز به تالاب مره شــکایت کرده 

است.
مجید درگی با حضور در خبرگزاری دانشجویان 
ایران)ایســنا( منطقه البرز با اشــاره به اینکه بحث 
آلودگی زیست محیطی پساب تصفیه خانه اشتهارد 
بسیار جدی است ولی متاسفانه اهتمام جدی برای 
جلوگیری از ورود پســاب این مجموعه به رودخانه 

شور وجود ندارد، اظهار کرد: طبق برآوردهای صورت 
گرفتــه روزانه حدود ۴ هزار متر مکعب از پســاب 
شهرک صنعتی اشتهارد وارد رودخانه شور می شود 
کــه علاوه بر آلودگی این رودخانه، به منابع آب های 

زیرزمینی هم آسیب وارد می کند.
وی با بیان اینکه ساکنین اشتهارد از وضعیت این 
پساب به ستوه امده اند، تاکید کرد: البته این آلودگی 
صرفا به محیط زیست البرز خسارت وارد نمی کند و 

دو استان قم و تهران را هم درگیر کرده است.
این مسئول با اشاره به شکایت محیط زیست قم 
در خصوص آلودگی ای که از طریق رودخانه شــور 

وارد تالاب مرده این اســتان می شود، افزود: تا کنون 
حتی یک جلسه برای تعیین تکلیف وضعیت پساب 
این تصفیه خانه برگزار نشده است و گویا مسئولین 
اهتمامی برای رفع این معضل زیست محیطی ندارند.

درگی بیان کرد: محیط زیســت هیچ مشکلی با 
توسعه صنعت و تولید استان ندارد ولی قرار نیست 
فعالیت این بخش به سلامت مردم و محیط زیست 
آسیب وارد کند و انتظار می رود همانطور که مسئولان 
کلان اســتان نسبت به چگونگی فعالیت واحدهای 
تولیدی و مشکلات آنها حساسیت دارند، به مسائل 

زیست محیطی هم اهمیت دهند.

اســتان البرز محل تردد ۱۴ استان کشور بوده و 
همواره شاهد ترافیک سنگین در مسیر اتوبان تهران - 

کرج هستیم.این شرایط ضمن هدررفت زمان و انرژی، 
عامل نارضایتی گسترده مردم استان البرز است.

در عین حال پروژه بزرگراه شمالی کرج می تواند 
نقش مهمی در کاهش و بهبود این گره ترافیکی عظیم 

و افزایش رضایتمندی شهروندان ایفا کند.
همانطور که در سفر رئیس جمهور به استان البرز 
مطالبه کردم، کرج  تنها کلانشهری است که حتی 

یک متر بزرگراه ندارد،
پروژه ادامه اتوبان شهید همت که به بزرگراه شمالی 
کرج موســوم است، به دلیل موانع مالی با پیشرفت 

بســیار کندی مواجه است، لذا تسهیل و تسریع در 
اجرای پروژه در دستور کار قرار گرفت، 

به عنوان نماینده مردم و به دلیل اهمیت موضوع، 
نهایی شدن این توافق را از مهرماه سال ۱۴۰۰ بصورت 
مســتمر و از طریق شــخص رئیس جمهور، معاون 
اجرایی و همچنین تذکرات کتبی و شفاهی به وزیر 
راه و شهرســازی در مجلس پیگیری نمودم که در 
آخرین پیگیری در اردیبهشت امسال، دستور وزیر راه 
جهت ارائه پیشنهاد فوری به هیأت دولت برای تصویب 

افزایش سهم مشارکت دولت اخذ شد.

بر اساس این مصوبه، شــرکت ساخت و توسعه 
زیربناهای حمل و نقل کشور به نمایندگی از وزارت 
راه و شهرســازی مجاز به تامین مالی جهت تکمیل 
باقیمانده بزرگراه شمالی کرج و مشارکت ۵۰درصدی 
در این پــروژه گردید ارزش این مشــارکت بالغ بر 

۳۵۰۰میلیارد تومان می باشد.
از دولت محترم برای پاسخ مثبت به نیاز و مطالبه 
مردم اســتان البرز قدردانی می نمایم و امیدوارم که 
هرچه زودتر تکمیل و بهره برداری از این پروژه مهم 

گره گشای ترافیک استان البرز باشد.

 جلسه هم افزایی برای بازسازی امامزاده سلیمان 
)ع( با حضور معاون میراث فرهنگی، رئیس دفتر فنی 
اداره کل میراث فرهنگی و کارشناسان اداره کل اوقاف 
و امور خیریه استان در محل اداره کل میراث فرهنگی 

البرز برگزار شد.
در ابتدای جلســه در خصوص اقدامات مورد نیاز 
برای انجام روند کار، موضوعاتی مطرح شد که شامل 
تأمین مالی بخش مطالعاتی و مرمتی بنا، ارائه طرح 
مرمت بخش شبستان و تعیین تکلیف شروع عملیات 

اجرایی مرمت و بازسازی بنای امامزاده سلیمان )ع( 
بود.

همچنین مقرر شد اداره کل اوقاف و امور خیریه 
با توجه به مصوبه شورای تأمین شهرستان اشتهارد 
و همچنین صورت جلسه استانداری نسبت به تعیین 
تکلیف جبهه کاری مرمت بر اساس اولویت و قرارداد 
پیمانکار اقدام و پس از بررسی نتیجه طی مکاتبه به 

اداره کل میراث فرهنگی ارسال شود.
به این ترتیب پس از تعیین تکلیف اولویت جبهه 

کاری، به قید فوریت اقدامات توسط اداره کل میراث 
فرهنگی تأیید و عملیات اجرایی آغاز شود.

در این جلســه همچنین بحث و تبادل نظر در 
خصوص ارائه نقشه بازسازی امامزاده احمد و محمود 
)ع( بر اساس مشخصات ثبتی و تأمین اعتبارات برای 

بازسازی این امامزاده تاریخی صورت گرفت.
گفتنی است امامزاده ســلیمان )ع( اشتهارد در 
ســال ۱۳۴۶ در فهرست میراث ملی کشور به ثبت 

رسیده است.

اداره کل اوقاف وامورخیریه البرز:

اولویت های کاری بازسازی امامزاده سلیمان )ع( اشتهارد در جلسه هم افزایی تعیین شد

دکتر علیرضا عباسی:
بی توجهی مسئولان اجرایی به قهرمان تیم ملی والیبال البرزی مایه شرمساری است

شماره ۷۱/ مرداد ماه ۱۴۰۲

مهدی عسگری، نماینده کرج خبر داد؛

افزایش سهم مشارکت دولت در احداث بزرگراه شمالی کرج 

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: 
زمین زندان رجایی شهر بیش از ۶۰ هکتار 
است که با توافق بین سازمان زندان ها و 
استانداری البرز، به مدیریت شهری کرج 

تحویل خواهد شد.
 حسین فاضلی هریکتدی؛ رئیس کل 
دادگستری استان البرز امروز در نشست 
خبری اظهار کرد: زمین زندان رجایی شهر 
بیش از ۶۰ هکتار است که با توافق بین 
سازمان زندان ها و اســتانداری البرز، به 

مدیریت شهری کرج تحویل خواهد شد.
وی گفت: استان البرز چهار زندان دارد 
که بعد از تشکیل این استان و انفصال از 
استان تهران، مدیریت دو زندان قزلحصار و 
رجایی شهر همچنان با اداره کل زندان های 
استان تهران بود و زندانیان محاکم استان 

تهران در آن ها نگهداری می شدند.
وی افزود: اســتان البرز به عنوان یک 
استان، مشــکلات عمومی همانند سایر 
استان ها دارد و از سویی مشکلات خاص 

خودش که به جهت مجــاورت با مرکز 
کشــور و پایتخت دارد. در حوزه زندان ها 
هــم همینطور اســت و در ایــن حوزه 
مشکلات عمومی خاص همه  زندان های 
کشــور مانند انتقال زندانی و رفت و آمد 
خانــواده زندانیان و اســتقرار در محیط 
شــهری برای زندان رجایی شــهر وجود 
داشت و علاوه بر آن، مدیریت این زندان 
با استان تهران بود که مشکلات مضاعفی 

در پی داشت.

فاضلی هریکندی:
زمین ۶0 هکتاری زندان رجایی شهر به مدیریت شهری کرج واگذار می شود



۴ فرهنگ و هنر

البرز:  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، با 
البرز  رویش  هنری  فرهنگی  موسسه  مشارکت 
را  مجازی«  استانی«بصیرت  جشنواره  جاویدان 
با اهداف جهاد تبیین در رسانه و فضای مجازی، 
ارتقای سواد رسانه ای و مجازی، مقابله با آسیب ها و 
بحران های اجتماعی همچنین تولید آثار محتوایی 

در موضوعات جشنواره برگزار می کنند.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان البرز، سعید جابری انصاری، مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، اظهار داشت: 
جهاد  موضوعات  با  مجازی”  “بصیرت  جشنواره 

تبیین در حوزه فرهنگ، هنر و رسانه؛ شعار سال 
)مهار تورم و رشد تولید(، مصرف رسانه ای در 
فضای مجازی بین کاربران ایرانی، سواد رسانه ای 
و مقابله با ترویج شایعات در فضای مجازی، معرفت 
دینی و ملی در حوزه حجاب و عفاف، بصیرت 
سیاسی و دشمن شناسی؛ راه های منطقی ابراز 
عقیده در جامعه، احساسات، سیاست و رسانه، 
لشگر سایبری، موانع و راهکارها برگزار می شود و 
علاقمندان می توانند تا ۳۱ شهریور ۱۴۰۲ با ارسال 
آثار خود در بخش های گزارش، مقاله و یادداشت، 
نماهنگ  گرافی،  موشن  ای؛  رسانه  های  عکس 
)تیزر و کلیپ(؛ طراحی و تصاویر گرافیکی در این 

جشنواره شرکت کنند.
جابری انصاری خاطرنشان کرد: آثاری می تواند در 
جشنواره شرکت داده شوند که در بازه زمانی ۱۴ 
فروردین ۱۴۰۲ الی ۳۱ شهریور ۱۴۰۲ تولید و در 
رسانه های خبری و فضای مجازی استان منتشر 
شوند و در نهایت برگزیدگان این جشنواره هدایای 

ارزنده ای دریافت خواهند کرد.
می  جشنواره  در  شرکت  متقاضیان  افزود:  وی 
بایست آثار تولیدی خود را همراه با فرم درخواست 
شرکت در جشنواره به صورت مکتوب یا سی دی به 
دبیرخانه جشنواره )موسسه فرهنگی هنری رویش 

البرز جاویدان( ارائه نمایند.

آیین معرفی هشتمین دوره انتخاب و معرفی 
با حضورمحمدمهدی  ایران  کتاب  پایتخت 
اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  اسماعیلی، 
وزیر  فرهنگی  امور  معاون  احمدوند،  یاسر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، مهدی جمالی نژاد، 
معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی 
وزارت کشور، اسماعیل جانعلی پور، مدیرکل 
فرهنگی  فعالیت های  و  تشکل  ها  مجامع، 

مهدی  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
رمضانی، دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور و مدیران کل ارشاد استان ها، مروجان 
کتابخوانی در مرکز همایش های برج آزادی 

برگزار شد.
گفتنی است؛ استان البرز نیز در میان ۱۲ 
شهر نهایی هشتمین دوره انتخاب پایتخت 

کتاب ایران قرار گرفته است.

شایان ذکر است؛ معاونت امور فرهنگی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی با مشارکت ادارات 
استان های  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل 
معرفی  و  »انتخاب  طرح  کشور  سراسر 
توسعه  هدف  با  را   » ایران  کتاب  پایتخت 
از  خوانی  کتاب  ترویج  و  فرهنگی  عدالت 
طریق حمایت از برنامه ها و پیشنهادهای نو 

و ابتکاری، اثربخش و پایدار برگزار می کند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز:

جشنواره”بصیرت مجازی” در البرز، برگزار می شود

آیین معرفی هشتمین دوره انتخاب و معرفی پایتخت کتاب ایران:

البرز در میان 12 شهر نهایی هشتمین دوره انتخاب پایتخت کتاب ایران

مدیرکل آموزش و پرورش البرز از فعالیت ۳۲۰ 
پایگاه دانش آموزی ویژه تابستان در استان خبر داد و 
گفت: امسال شعار پایگاه های تابستانی مدارس البرز 

»تربیت بدون توقف« انتخاب شده است.
علی حجرگشت، مدیرکل آموزش و پرورش البرز 
در گفت و گو با ایکنا از البرز، از فعالیت ۳۲۰ پایگاه 
دانش آموزی ویژه تابســتان در اســتان خبر داد و 
گفت: امسال شعار پایگاه های تابستانی مدارس البرز 

»تربیت بدون توقف« انتخاب شده است.

وی با اشاره به اینکه در این پایگاه های تابستانی 
کلاس های مختلفی برگزار می شود، افزود: کلاس ها 
با همت و تلاش مربیان  و معلمان جهادی، مربیان و 

آموزگاران حق الزحمه تشکیل می شود.
این مســئول توضیح داد: علاوه بر کلاس های 
آموزشــی اردوهــای مختلف از جملــه اردوهای 
جهادی، اسناریو محور اتحادیه انجمن های اسلامی 
دانش آموزان، دیدار با علمای دینی، برپایی جلسات 
خاطرات شهدا و علما و نمایش فیلم ها و مستندهای 

فاخر در قالب سینما مدرســه نیز  در برنامه های 
پایگاه های تابستانی مدارس البرز قرار گرفته است.

حجرگشــت توضیح داد: در حوزه های مختلف 
مهارتی نیز با اســتفاده از ظرفیت هنرستان ها در 
زمینه سرود، تئاتر، خطاطی، تعمیر لوازم خانگی، 
ســخت افزار و نرم افزار کامپیوتــر، تعمیر موبایل 
و برنامه نویســی کامپیوتر نیــز آموزش هایی به 
دانش آموزان داده می شود تا بعد از پایان تعطیلات 

تابستانی مهارتی یاد گرفته باشند.

مدیرکل آموزش و پرورش:

فعالیت 320 پایگاه تابستانی دانش آموزی در البرز

یادداشت

گردابی بنام تعصبات خانوادگی
::عباس اسدی،پژوهشگر اجتماعی::

یکی از پدیده های تاسف بار در کشور ما که البته 
در شهرستان ها و مناطق روستایی و نقاط حاشیه 
نشین در کلانشهرها بیشتر به چشم میخورد، 
پدیده تعصبات بیجا و خشن و بی منطق برخی 
از پدران و برادران نسبت به دختران مجرد در 
منزل می باشد که دانسته یا ندانسته و خواسته 
یا ناخواسته به دختران خود ظلم میکنن و به اسم 
تعصب مانع رشد و پیشرفت و آزادی و رسیدن 
به خواسته های منطقی و برحق دختران خود 
میگردند..البته لازم به ذکر است نگارنده با مفهوم 
اما  نیست  مخالف  آن  معنای درست  به  غیرت 
برخی از سختگیری ها و تعصبات و محدودیت 
ها به اسم دین و خانواده و سنت ها رو به ضرر 
منافع کلی کشور و خانواده و آن دسته از دختران 
مظلوم است که احساسات و خواسته های آنها 
دین  ضرر  به  حتی  و  میکند  خفه  نطفه  در  را 
و  پدران  که  میشود  دیده  باشد..گاهی  می  نیز 
برادران مانع تحصیل دختر در رشته دانشگاهی 
مورد نظر در شهر دیگر میشوند گاهی مانع کار 
کردن و اشتغال دختر در کاری که دوست دارد 
میشوند، گاهی مانع پوشیدن لباسهای متعارف 
و جذاب مثلا رنگی میشوند،گاهی مانع تفریح و 
سرگرمی دختران با دوستان میشوند،گاهی مانع 
علاقه  مورد  شخص  با  دختر  آشنایی  و  ازدواج 
خود میشوند،گاهی دختر را بطور غیر مستقیم 
یا حتی مستقیم مجبور به ازدواج)آنهم با شخص 
مورد نظرخود(میکنند وحتی گاهی غیر مستقیم 
مجبور به حفظ زندگی زناشویی نامطلوب و فرزند 
آوری میکنند..البته حفظ زندگی و دوری از طلاق 
و همچنین فرزندآوری کار نیکو و پسندیده ای 
است اما به شکل اجباری و بدون دلیل و توجیه 
بسیار ظالمانه است و سبب پژمردگی و افسردگی 
و احساس پوچی و ناامیدی شخص میشود که 
اثرات منفی در روح و روان شخص خواهد داشت 
که بعضا زندگی و سرنوشت شخص را تحت تاثیر 
قرار میدهد...فلذا توصیه به این دسته از پدران 
وبرادران اینست که به اسم آبرو و سنت و حرف 
مردم و... با احساس و سرنوشت و آینده دختران 
که رحمت و برکت خانواده هستن برخورد نکنند 
زیرا هیچ توجیه قانونی و عقلانی ک انسانی برای 
آن وجود ندارد و حتی ممکن است خود سبب 
آبروریزی بزرگتر توسط دختران مانند فرار از منزل 
و خودکشی و ازدواج تحمیلی شود که قطعا نقض 
غرض می باشد و حتی مخالف توصیه های دینی 
است..البته به نظر کار فرهنگی و تصویب قوانین 
بازدارنده جهت حفظ منافع این قبیل دختران که 
معمولا به جهت حفظ حرمت پدر وبرادر خود به 
خواسته های آنها تمکین میکند ضروری است زیرا 
این دختران حقیقتا سرمایه های انسانی کشور و 
مایه افتخار و دلگرمی و سرافرازی خانواده و ملت و 
کشور هستند که باید قدر آنها را دانست نه اینکه 

آنها رو سرکوب کرد

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی البرز از برنامه ریزی برای فعال 
کردن بومگردی ها در ۴۰ روســتای هدف 

گردشگری البرز خبر داد.
 رحیم خاکی روز چهارشــنبه ۲۵ مرداد 
۱۴۰۲در نشســت با اصحاب رسانه البرز و 
روسای انجمن های حرفه ای گردشگری البرز 
اظهار کرد: سیاست گذاری استانداری البرز 
و این اداره کل نیز بر توســعه بومگردی در 

استان است.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی البرز افزود: اهمیت بومگردی ها 
از این لحاظ است که علاوه بر آشنایی مردم 

با فرهنگ محلی می تواند منجر به اشتغال و 
توسعه اقتصادی روستاها باشد.

خاکــی حمایــت از پروژه هــای نیمــه 
تمام گردشــگری از جملــه هتل ها را جزو 
اولویت های البرز برشــمرد و گفت: با توجه 
به کمبود هتل در البرز نهایت همکاری برای 
تسهیل ساخت هتل های بخش خصوصی از 
طریق پیگیری تســهیلات و حمایت انجام 

می شود.
بــه گفته مدیــر کل میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی البرز، این استان، 
پتانســیل های بالایی در جذب گردشــگر 
خارجی دارد اما به دلیل نبود زیر ســاخت 
گردشگری مناسب این حوزه مغفول مانده 
است. اکنون کارگروه گردشگری استان نیز 

با همین هدف تشکیل شده است.
خاکی با اشاره به اینکه ما از امکاناتی چون 
فرودگاه پیام بهره مندیم، گفت: بیش از ۱۵۰ 
آژانس مســافرتی در البرز فعال هستند و 
می توانند در زمینه گسترش تورهای خارجی 

موثر باشند.

کل  اداره  گردشــگری  معــاون 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز از برگزاری آزمون جامع دوره های کوتاه 
مدت گردشگری در البرز با شرکت ۲۱۰ نفر 

از فراگیران خبر داد.
شهرام علی محمدی روز جمعه ۲۷ مرداد 
۱۴۰۲ اظهار کرد: ثبت نام نوبت اول آزمون 
جامع پایان دوره های کوتاه مدت گردشگری 
از روز دوشــنبه مورخ ۲۶ تیــر آغاز و طی 
مهلت اعلام شده تعداد ۲۱۰ نفر فراگیر از 
جمله ۴۰ نفر مهمان از ســایر استان ها در 
استان البرز برای شرکت در آزمون ثبت نام 

کردند.

معــاون گردشــگری البرز با اشــاره به 
آمار آزمــون دهندگان بر اســاس گرایش 
افزود: تعداد ۷۷ نفــر در گرایش راهنمای 
ایران گــردی و جهان گــردی، ۵۷ نفر در 
گرایش راهنمای طبیعت گــردی، ۱۹ نفر 
در گرایــش مدیریت عمومی تأسیســات 
گردشــگری، ۵۴ نفر در گرایش مدیریت 
فنی دفاتر خدمات مسافرتی و جهانگردی و 
سه نفر در گرایش کارشناس ارزیابی طرح 
تطبیق ضوابط تأسیسات گردشگری در این 

آزمون شرکت دارند.
وی افــزود: فراگیران درصورت قبولی در 
آزمون جامع گردشــگری و مصاحبه فنی 
می توانند وارد بازار کار در رشته های مرتبط 

شوند.
گفتنی است آزمون جامع دوره های کوتاه 
مدت گردشــگری روز جمعــه ۲۷ مرداد 
۱۴۰۲ از ســاعت ٨ و ۳۰ دقیقــه صبح در 
محل دانشگاه علمی و کاربردی خانه کارگر 
آغاز و تا ســاعت ۱۳ و ۳۰ دقیقه بعدازظهر 

به پایان رسید.

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز:
برنامه ریزی برای توسعه بومگردی در 40 روستای 

هدف گردشگری البرز

آزمون جامع گردشگری در البرز برگزار شد:
 شرکت 210 نفر در البرز در آزمون جامع 

گردشگری

شماره ۷۱/ مرداد ماه ۱۴۰۲



اجتماعی ۵ 

 فرمانده انتظامی چهارباغ گفت: سارقی که 
با شیوه کلاف کردن درب خودروهای فاقد 
تجهیزات ایمنی اقدام به سرقت کرده بود، در 

حین سرقت دستگیر شد.
سرهنگ کامران چراغی بیان داشت: در پی 
اعلام مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر 
وقوع سرقت لوازم خودرو در یکی از محلات 
شهر چهارباغ، مأموران کلانتری ۱۱ شهید 
سلیمانی به محل مورد نظر اعزام و سارق را 

در حین سرقت دستگیر کردند.
تحقیقات  انجام  از  پس  متهم  افزود:  وی 
مقدماتی برای انجام مراحل قانونی به پلیس 
آگاهی منتقل و در بازجویی های تخصصی 
به ۱۷ فقره سرقت لوازم خودرو در مناطق 
اعتراف  آباد  ملک  و  آباد  مهدی  چهارباغ، 

کردند.
دو  از دستگیری  انتظامی چهارباغ  فرمانده 
مالخر اموال مسروقه در خصوص این پرونده 

خبر داد و گفت: با تکمیل پرونده متهمان 
پرونده به همراه همه مالباختگان برای انجام 
مراحل قانونی به مرجع قضائی معرفی شدند.

سرهنگ چراغی در پایان با بیان اینکه عدم 
نصب تجهیزات بازدارنده تا حد زیادی امکان 
وقوع سرقت را بالا می برد، خاطرنشان کرد: 
مخفی  سوئیچ  دزدگیر،  به  خودرو  تجهیز 
برای  پلیس  توصیه های  از  پدال  قفل  و 

پیشگیری از سرقت است.

 شهرام صیادی، رییس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز،  
گفت: صبح روز شنبه ۲٨، مرداد ماه در مرحله اول ، طی 
مراسمی از ستاد دانشگاه علوم پزشکی البرز، ۴۰ نفر از نیروهای 

کاردان و کارشناس اورژانس ۱۱۵ استان با تجهیزات کامل 
شامل یک دستگاه اتوبوس آمبولانس، ۵ دستگاه آمبولانس و 
۲ عدد موتورلانس جهت ارائه خدمات درمانی به زائرین اربعین 

حسینی و استقرار در مرز مهران اعزام شدند.
شهرام صیادی افزود: صبح روز شنبه در مرحله اول، ۴۰ نفر از 
نیروهای کاردان و کارشناس اورژانس ۱۱۵ استان با تجهیزات 
دستگاه   ۵ آمبولانس،  اتوبوس  دستگاه  یک  شامل  کامل 
آمبولانس و ۲ عدد موتورلانس برای ارائه خدمات درمانی به 

زائرین اربعین حسینی و استقرار در مرز مهران اعزام شدند.
وی اضافه کرد: با برنامه ریزی های انجام شده، افراد از دانشگاه 
علوم پزشکی البرز در قالب نیروهای اورژانس، کادر بهداشت و 
درمان، کاروان کارمندان و دانشجویان در زمان های تعیین شده 

به کربلای معلی اعزام می شوند.

جلسه رفع معضلات پسماند شهر کرج  با حضور معاون سازمان 
مدیریت پسماند در اداره حفاظت محیط زیست شهرستان کرج 
،  برگزار گردید. به گزارش اداره روابط عمومی،  پیرو بازدید و 

پایش مراکز موقت زباله این نشست در اداره حفاظت محیط 
زیست شهرستان کرج برگزار شد. معاون سازمان مدیریت پسماند 
از آخرین اقدامات شهرداری کرج در زمینه  جمع آوری پسماند 
شهرستان و همچنین  مدیریت شیرابه ها در مرکز دفن حلقه دره 

مطالبی را عنوان نمودند. 
تونی گفت همه ضوابط ملاک عمل  در زمینه پسماند در کلانشهر 

کرج باید اجرایی گردد و نواقص موجود با سرعت رفع گردد.
  ساماندهی و تجهیز نمودن خودروهای حمل زباله به مخزن 
جمع آوری شیرابه و سرپوشیده نمودن آنها به منظور جلوگیری از 
پخش و پراکنش زباله ها در مسیر حمل و  نقل .  نظارت لازم بر  
مراکز موقت جمع آوری زباله و نخاله. جلوگیری از آتش سوزی و 
سوزاندن پسماندها .انتقال به موقع پسماندها به مرکز دفن حلقه 

دره  از سوی شهرداری مورد تاکید قرار گرفت.

انبار دارای  از شناسایی یک  البرز  انتظامی  فرمانده 
غیر مجاز در محله  از ۲۷۴ هزار عدد قرص  بیش 

خرمدشت کرج خبر داد.
اقدامات  پی  در  کرد:  اظهار  هداوند  حمید  سردار 
گسترده اطلاعاتی مأموران سازمان اطلاعات فراجا در 
استان البرز، یک منبع توزیع گسترده قرص های غیر 

مجاز در محله خرمدشت کرج شناسایی شد.
وی افزود: با تلاش چندین ماهه مأموران، سر شبکه 

زن  یک  که  غیرمجاز  قرص های  توزیع  باند  این 
با هماهنگی مقام قضائی  میانسال بود شناسایی و 

دستگیر شد.
از  پس  کرد:  تصریح  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
شناسایی انبار دپوی قرص های غیر مجاز، مأموران 
با هماهنگی قضائی به آنجا اعزام و در بازرسی از آن 
بیش از ۲۷۴ هزار عدد انواع قرص غیرمجاز و و قاچاق 

کشف کردند.

این مقام ارشد انتظامی از تکمیل پرونده و معرفی 
متهم به همراه قرص های مکشوفه به مرجع قضائی 
خبر داده و گفت: آثار مخرب قرص های غیر مجاز بر 
روی مصرف کنندگان این قرص ها غیر قابل جبران 
است، بنابراین به شهروندان توصیه می کنیم با نظارت 
بر رفتار جوانان و نوجوانان خود از گرفتاری آنها در 
دام شیادان فروش قرص های غیر مجاز پیشگیری 

کنند

فرمانده انتظامی چهارباغ خبر داد؛

سرعت عمل پلیس چهارباغ در دستگیری سارق لوازم خودرو

رییس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز:

اعزام نخستین گروه سلامت البرز به راهپیمایی اربعین
با حضور معاون سازمان مدیریت پسماند

نشست ویژه برای رفع معضلات پسماند شهری کرج

فرمانده انتظامی البرز خبر داد؛

شناسایی انبار دپوی بیش از 270 هزار عدد قرص غیرمجاز در کرج
گزارش

لزوم ساماندهی فوری اتباع 
غیرمجاز افغان

::عباس اسدی،پژوهشگر فرهنگی و اجتماعی::

در هفته های اخیر بحث حقابه رودهیرمند در سیستان و 
بلوچستان و عملکرد رژیم طالبان و ورود روزانه۵هزار نفر اتباع 
غیر مجاز افغان به ایران که احتمالا بخشی ازآنان از طرفداران 
طالبان باشند،هر ایرانی دلسوز و وطن پرستی را نگران میکند.
شرایط فعلی کشور ممکن است خدای ناکرده به سمت 
درگیری نظامی برود و بایستی مسئولین هرچه زودتر اقدام 
به تصویب لایحه مربوطه در مجلس و پیشگیری جدی از 
ورود اتباع غیر مجاز افغان بکنند..البته در شرایط فعلی و با 
وجود میلیون ها افغانی در ایران که ممکن است برخی از آنان 
عضو یا طرفدار طالبان باشند و در هنگام جنگ احتمالی،جنگ 
اقدام به بمب گذاری انتحاری و خرابکاری در ایران بکنند،حتی 
پیشگیری از ورود نیز کافی نخواهد بود و بایستی اقدام به 
شناسایی اتباع غیرمجاز فعلی شود و اشخاصی که هرگونه 
وابستگی به طالبان دارند و با تشخیص نهاد های امنیتی 
خطر بالقوه هستند ازکشور از کشور اخراج شوند و در این 
خصوص میتوان از ظرفیت های مردمی برای گزارش موارد 
مزبور به نهادهای امنیتی کشور بهره برد..این اقدام هم در 
راستای امنیت کشور است و هم میتواند رژیم طالبان رو 
مجبور به دادن حقابه ایران در هیرمند کند و یا اینکه سایر 
خواسته های برحق کشور را به رسمیت شناخته وتمکین 
کنند..از طرفی در برخی مناطق کشور و برخی شهرها تعداد 
شهروندان افغان بسیار زیاد شده واقدام به زاد و ولد گسترده 
ای کرده اند که البته پروژه خاصی نبوده و به دلیل سبک 
زندگی افغان ها میباشد اما بافت شهری و ساختار جمعیتی 
منطقه تغییر کرده است  و متاسفانه این نکته نیز نادیده گرفته 
شده است که فروش اموال غیر منقول)اعم از زمین و باغ و 
آپارتمان و مستغلات(طبق قانون اساسی به اتباع غیرایرانی 
مطلقا ممنوع است و بایستی بسیار وسواسی و سختگیرانه 
با این موضوع برخورد شود و با کسانی که اقدام به فروش 
یا انعقاد چنین قراردادی میکنند برخورد جدی قانونی شود، 
زیرا بر خلاف فرهنگ و هویت ایرانی و امنیت کشور است..در 
خصوص هزینه های پنهان و یارانه هایی که به این اتباع غیر 
مجاز تعلق میگیرد نیز صحبت بسیار شده است که باتوجه 
به شرایط اقتصادی موجود،اقتصاد کشور کشش پذیرایی از 
چندین میلیون مهاجر غیرقانونی را ندارد..در پایان باید گفت 
نگارنده به هیچ عنوان احساسات ناسیونالیستی افراطی ندارد 
و همواره طرفدار پذیرایی با آغوش باز از پناهندگان مخصوصا 
اتباع افغان بوده و حضور هدفمند و قانونی و متناسب و معقول 
آنها رو سودمند برای اقتصاد و وظیفه ای انسانی و اخلاقی 
میداند،اما حضور میلیونی و غیر قانونی آنها را مخصوصا در 
شرایط فعلی زیست محیطی و اقتصادی و امنیتی و اجتماعی 

کشور،قبول نداشته و خلاف منافع ملی میداند..

جانشین فرمانده انتظامی البرز خبر داد؛

پایان سرقت های سریالی منزل در مناطق شمالی شهر کرج
جانشین فرمانده انتظامی استان البرز از دستگیری 
فقره  به ۲۰  اقدام  که  منزل  حرفه ای  سارق  سه 
سرقت از منازل شهروندان در مناطق جهانشهر، 

رجایی شهر و باغستان کرده بودند، خبر داد.
سرهنگ محمد نادربیگی اظهار کرد: در پی وقوع 
چندین فقره سرقت منزل در مناطق جهانشهر، 
شگرد  و  شیوه  با  کرج  باغستان  و  شهر  رجایی 
خودرو  دستگاه  یک  سرنشینان  سوی  از  یکسان 
پژو ۲۰۶، رسیدگی به پرونده به پایگاه یکم پلیس 

آگاهی استان محول شد.
میدانی  تحقیقات  با  ابتدا  در  کرد:  اضافه  وی   

کارآگاهان مشخص شد که متهمان در یک گروه 
۳ نفره با استفاده از یک خودرو پژو ۲۰۶ پلاک 
خالی  منازل  شب  پایانی  ساعات  در  مخدوش 
و  روی  بالکن  روش های  با  را شناسایی  از سکنه 
تخریب توپی درب خانه ها اقدام به سرقت اقلام با 

ارزش شهروندان می کنند.
افزود در  البرز  استان  انتظامی  فرمانده   جانشین 
ادامه با تجزیه و تحلیل حرکات متهمان، با گشت 
وقوع  مناطق  در  نامحسوس  و  محسوس  زنی 
سرقت در نهایت یکی از متهمان در هنگام سرقت 

شناسایی و دستگیر شد.

 این مقام انتظامی با بیان اینکه متهم در تحقیقات 
اظهار  بود،  سرقت  هرگونه  انجام  منکر  ابتدایی 
داشت: این شخص به محض دیدن مستندات غیر 
انکار کارآگاهان لب به اعتراف گشوده و به  قابل 
ارتکاب ۲۰ فقره سرقت منزل در مناطق رجایی 
شهر، جهانشهر و باغستان کرج با همدستی ۲ نفر 

دیگر از سارقان سابقه دار اعتراف کرد.
 سرهنگ نادربیگی خاطرنشان کرد: در تحقیقات 
تکمیلی برای دستگیری همدستان متهم مشخص 
پلیس  توسط  سرقت  جرم  به  افراد  این  که  شد 

آگاهی فرماندهی تهران بزرگ دستگیر شده اند

 

فرمانده انتظامی ساوجبلاغ از کشف ۴۰ هزار عدد 
خازن کولر گازی خارجی قاچاق از یک دستگاه 
این  مواصلاتی  محورهای  در  کامیونت  خودرو 

شهرستان خبر داد.
سرهنگ علی سلیمانی اظهار داشت: در راستای 
برخورد با قاچاق کالا و ارز، مأموران پلیس آگاهی 
کرج-  محور  در  زنی  گشت  حین  در  ساوجبلاغ 

قزوین به یک دستگاه خودرو کامیونت حامل بار 
مشکوک و وسیله نقلیه مورد نظر را متوقف کردند.
وی افزود: مأموران پس از هماهنگی با مقام قضائی 
و در بازرسی از خودرو تعداد ۴۰ هزار عدد خازن 
کولر گازی قاچاق و فاقد مدارک گمرکی را کشف 

کردند.
اشاره  با  ساوجبلاغ  شهرستان  انتظامی  فرمانده 

دستگیر  متهم  یک  خصوص  این  در  اینکه  به 
داشت:  اظهار  شد،  معرفی  قضائی  مراجع  به  و 
کارشناسان مربوطه ارزش تقریبی محموله کشف 

شده را ۹ میلیارد ریال اعلام کردند.
سرهنگ سلیمانی در پایان خاطرنشان کرد: حضور 
فعال در محورهای مواصلاتی یکی از رویکردهای 

فراجا در حوزه مبارزه جدی با قاچاق کالا است

فرمانده انتظامی ساوجبلاغ خبر داد؛

توقیف محموله خازن های قاچاق در ساوجبلاغ

شماره ۷۱/ مرداد ماه ۱۴۰۲



۶ شهرستان ها

 
بهنام میرزائیان رئیس اتاق اصناف ساوجبلاغ در دیدار 
با غلامعلی مهدوی دبیر هیات عالی نظارت بر سازمان 
های صنفی کشور گفت: درگاه ملی مجوزها طرح خوبی 
در جهت شفافیت و جلوگیری از بورکراسی کاغذ بازی 
میباشد اما این درگاه مشکلاتی هم دارد که گاها باعث 
اذیت شدن متقاضی پروانه کسب میباشد. و انتظار 

میرود که این مشکلات برطرف شود.

رئیس اتاق اصناف ساوجبلاغ در ادامه افزود: تمام تلاش 
من و همکارانم در اتاق اصناف در برگزاری انتخابات 
برگزاری  و  شفافیت  ایجاد  ها  اتحادیه  مدیره  هیات 
سالم انتخابات و رعایت تبصره ۱ ماده ۲۲ قانون نظام 
صنفی کشور است.  بهنام میرزائیان رئیس اتاق اصناف 
ساوجبلاغ با ارائه آمار واحد های صنفی تولیدی خدماتی 
و توزیعی خدماتی گفت:  در حال حاضر در شهرستان 

خدماتی،   ۲۳۶۹ توزیعی،  صنف   ۳۲۰۵ ساوجبلاغ 
۱۱۳۵ خدمات فنی و ۱۲۹۷ تولیدی در حال فعالیت 
هستند.  وی در پایان گفت: گاها بعضی از اتحادیه ها 
به  دلیل مشکل درگاه ، تسهیم وجوه به حساب اتحادیه  
واریز نمی شود  که ما سعی کردیم با تعامل و ارائه راهکار 
و البته با نظارت کمیسیون این چالش ها و مشکلات را 

کمتر در ساوجبلاغ شاهد باشیم.

رئیس اتاق اصناف ساوجبلاغ:

دیدار دبیر هیات عالی نظارت بر سازمان های صنفی کشور 

خبر

با حمایت شهرداری و شورای شهر هشتگرد؛
 حضور گروه جهادی پزشکان خیر 

البرز درهشتگرد 

با همکاری شهرداری و شورای 
اسلامی شهر هشتگرد ، گروه 
جهادی پزشکان خیر با حضور 
در مدرسه نرجس خاتون شهر 
خدمات  ارایه  به   ، هشتگرد 
پزشکی رایگان به شهروندان 

پرداختند .
رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر نیز از نزدیک فعالیت 
این گروه بازدید کرده و با عرض خسته نباشید خواستار 
تداوم فعالیت گروه پزشکی در شهر و بویژه نقاط محروم شهر 
هشتگرد شدند . ارائه خدمات پزشکی برای اقشار کم درآمد از 
جمله برنامه های گروه پزشکی جهادی استان البرز می باشد 
و تاکنون در تعدادی از محلات شهر از جمله خیابان پاسداران 
، خیابان راه آهن و بلوار شهیدان حبیب زاده،محله والفجر و 
شهرک ینگی امام شهر هشتگرد این خدمات ارائه گردیده 
است و با حمایت شهرداری و شورای اسلامی شهر هشتگرد 
این برنامه مستمر بوده و در ماه های آتی نیز در سایر محلات 

شهر هشتگرد اجرا خواهد شد .

تجلیل شهردار فردیس از آزادگان 
سرافراز شاغل در شهرداری

نژاد در   محمدرضا احمدی 
آزادگان  با  دیداری صمیمی 
شهرداری  در  شاغل  سرافراز 
فردیس که با حضور مدیران 
شهرداری  این  معاونین  و 
در دفتر شهردار برگزار شد، 
سالروز  گرامیداشت  ضمن 

بازگشت آزادگان به میهن اسلامی، اظهار کرد: راه آزادگان 
افتخار آفرین، الگوی مقاومت برای آحاد جامعه است و ما باید 
ایثار و از خود گذشتگی جانبازان، ایثارگران و خانواده های 
معظم شهدا را ارج نهاده و همواره قدردان این عزیزان باشیم.

 وی ضمن قدردانی از مجاهدت ها و از خودگذشتگی های 
آزادگان  رزمندگان هشت سال دفاع مقدس، عنوان کرد: 
اسطوره های صبر، مقاومت و پایداری هستند و اگر امروز 
آرامش و آسایشی وجود دارد به واسطه رشادت و فداکاری این 
بزرگواران است که دوران سخت اسارت در زندان های رژیم 
بعثی را عزتمندانه تحمل کردند و پس از آزادی نیز همچنان 

با عزت در خدمت مردم و نظام هستند.
 در پایان این دیدار صمیمی، با اعطای لوح یادبود از زحمات 

کارکنان آزاده شاغل در شهرداری قدردانی شد.

مهرداد حسن زاده در نشست خبری ضمن قدردانی 
از خبرنگاران که در راستای اطلاع رسانی فعالیت 
مدیریت شهری محمدشهر تلاش کردند به موفقیت 
های مدیریت شهری در دوسال گذشته اشاره کرد و 
گفت: در سالهای ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ شهر محمدشهر در 
مباحث فرهنگی در استان البرز به عنوان شهر برتر 

انتخاب شد.
شهر  اسلامی  شورای  افزود:  ادامه  در  زاده  حسن 
روز  بزرگداشت  سالروز  مراسم  در  نیز  محمدشهر 
شوراها که در تالار شهیدان نژاد فلاح کرج برگزار 
شد تجلیل و به عنوان شورای نمونه استان البرز 

معرفی شد.
شهردار محمدشهر در رابطه با بودجه سال ۱۴۰۲ 
گفت: بودجه امسال محمدشهر ۵۴۷ میلیارد تومان 
است که از این مبلغ ۵۰ درصد سهم بودجه جاری و 

۵۰ درصد باقیمانده بودجه عمرانی شهر است.
وی در ادامه بیان کرد: براساس تصمیماتی که در 
صورت  شهر  اسلامی  شورای  عمران  کمیسیون 
پذیرفت نیاز های عبور و مرور شهری مشخص شد. 
براساس ابلاغی که در مجموعه شورای شهر صورت 
پذیرفت، فعالیت های حوزه عملیات عمرانی شامل 
زیباسازی، جدول گذاری، آسفالت معابر و هدایت آب 

های سطحی مشخص و عملیات آن آغاز شد.
شهردار محمدشهر در ادامه با اشاره به پروژه های 
عمرانی مهم که در بودجه ۱۴۰۲ دیده شده است 
اشاره کرد و گفت: روشنایی پارک های سطح شهر 
با اعتبار ۳ میلیارد تومان، بهسازی و خرید تجهیزات 
میادین سطح شهر با اعتبار ۳ میلیارد تومان، حفظ 
و نگهداری پارک آزادگان با اعتبار ۵ میلیارد تومان 
، احداث پارک های جدید با اعتبار ۴ میلیارد تومان 
، اجاره ماشین آلات حمل زباله به میزان ۱۵ میلیارد 
تومان ، خرید تجهیزات آتش نشانی ۵ میلیارد تومان 
، بهسازی آسفالت سطح شهر در حریم و محدوده ۳۰ 

میلیارد تومان ، زیباسازی معابر سطح شهر ٨ میلیارد 
تومان ، نصب تابلو ترافیک ۲ میلیارد تومان و خط 
کشی معابر سطح شهر ۳ میلیارد تومان از جمله پروژه 

های عمرانی مهم محمدشهر است.

فرماندار فردیس:
مدیری که دل به کار دهد پاشنه 

فرمانداری را در می آورد
فرماندار فردیس گفت: مدیری که 
کار  انجام  برای  دهد  کار  به  دل 

پاشنه فرمانداری را در می آورد.
  خداداد کاشفی فرماندار فردیس 
اقتصادی  مدیران  جمع  در 
شهرستان اذعان داشت: عده ای از 
مدیران برای انجام کار تلاش های 

زیادی دارند.
از  برخی  افزود:  کاشفی  خداداد 
مدیران پشت میز نشین شدند و 
دل به کار نمی دهند. این جلسه که با هدف تعیین تکلیف اجرای 
سپتیک)دستگاه تصفیه فاضلاب( شهرک صنعتی سیمین دشت 
برگزار شد فرماندار گفت: مدیریت شهرک باید به اجرای این مهم 

اعتقاد داشته باشد.
فرماندار بر حفظ محیط زیست تاکید کرد: صیانت از سلامت مردم و 

حفظ محیط زیست باید از الویت های کارخانه داران باشد.
در این جلسه مقرر شد: اجرای سپتیک در الویت کاری مدیریت 
شهرک صنعتی سیمین دشت قرار بگیرد و طرح مطالعاتی آن آغاز 

شود.

رئیس شورای اسلامی شهر فردیس:

خبرنگاران عاملی برای مشارکت مردم 
در برنامه های مدیریت شهری هستند

رئیس شورای اسلامی شهر فردیس 
گفت: رسانه ها عاملی برای مشارکت 
موثر مردم در برنامه های مدیریت 

شهری فردیس هستند.
 سید حمید یعقوبی در آیین تقدیر 
فعال  های  رسانه  و  خبرنگاران  از 
فردیس  شهری  مدیریت  حوزه  در 
برگزارشد، ضمن گرامیداشت یاد و 
کرد:  اظهار  صارمی،  شهید  خاطره 
تصور پیشرفت جوامع بدون حضور 
خبرنگاران و رسانه ها غیرممکن است و مدیریت شهری فردیس بر این 
موضوع اذعان دارد. وی در ادامه افزود: جایگاه تاثیرگذار خبرنگاران در 
هدایت افکار عمومی و ارتقای سطح فرهنگ شهروندی و جلب مشارکت 
شهروندان در فعالیت های اجتماعی برای رسیدن به توسعه پایدار شهری 

برکسی پوشیده نیست.
وی تصریح کرد: ایفای صحیح این کارکردها؛ ارتقای روحیه مطالبه گری 
رسانه ها به نمایندگی از افکار عمومی،  انتقال مطالبات جامعه توسط رسانه 
ها به مسئولان و پاسخگو شدن مدیران در قبال مباحث مطرح شده را 

در پی خواهد داشت.

به منظورتسریع رسیدگی به مشکلات به شهروندان:

جلسه ملاقات مردمی با شهردار هشتگرد 
برگزار شد

در راستای ارتباط مستقیم و چهره 
به چهره با شهروندان و پیگیری 
ملاقات  جلسه  ایشان  مشکلات 
مهندس  با  شهروندان  عمومی 

رئیسی صبح امروز برگزار شد.
در  تسریع  منظور  به  جلسه  این 
رسیدگي به مشکلات شهروندان؛ 
شهردار  هفتگي  ملاقات  برنامه 
مدیران  حضور  با  هشتگرد 
شهرداری و مسئول شهرسازی و 
درآمد در محل سالن جلسات این شهرداري برگزار شد و جمعي از 
شهروندان ضمن ملاقات حضوري با مهندس رئیسی به طرح و بیان 

برخی از مشکلات و معضلات شهروندی پرداختند.
در این جلسه مهندس رئیسی شهردار هشتگرد ضمن آگاهی از 
مشکلات و معضلات شهروندان در زمینه مسائل مرتبط به حوزه کاری 
شهرداري و ارائه رهنمودهاي لازم، دستورات مقتضي را به منظور 
رسیدگي به دغدغه های شهروندان در کوتاهترین زمان و همچنین 

در چارچوب قوانین شهرداري صادر نمود.

تجلیلی زیبنده از خبرنگاران در شهرداری چهارباغ :

مسئولین چهارباغ، مردم مدارترین خدمتگزاران استان البرز
نشستی صمیمانه درسالن جلسات شهرداری چهارباغ، 
باحضور امام جمعه، فرماندار ،شــهردار،رئیس واعضای 
شورای اسلامی شــهر، معاونین شهرداری، ومدیر اداره  
فرهنگ و ارشــاد اســلامی چهارباغ، به بهانه تجلیل و 

قدردانی ازمدیران رسانه ها وخبرنگاران برگزارشد.
بی شک هرســازمان ونهادی که به رســانه ها ارج 
نهد و روابط گســترده تر و شفاف تری درجهت اطلاع 
رسانی داشته باشــد،به این معنی است که به مردم و 

درخواستهایشان درعمل اهمیت بسیاری قائل است.
شهرداری و شــورای اسلامی شهر چهارباغ درمیان 
شهرداریها و شوراهای اســتان البرز،به واسطه داشتن 
مســئولین همدل وهمراه بایکدیگر در جهت خدمات 
رسانی به شهروندان، درخشش چشمگیری داشته اند. 
،چهارباغ باداشتن شــهرداری مدیر و شایسته و مردم 
مدار،فرمانداری پرتلاش،امام جمعه ای پرتوان و شورای 
شهری همراه وهمدل و مهمتر از همه به واسطه معاون 
فرهنگی و روابط عمومی اخلاق مــدار و حرفه ای که 
باتعامل بسیارعالی بامطبوعات اســتان، صدای مردم 
رابه مســئولان و عملکرد مسئولان رابه عموم انعکاس 

میدهد، از شهرستان های نمونه و در حال توسعه استان 
محسوب می شــود. ازاین جهت باوجودچنین مدیران 
لایق وپاســخگو ومردم مداری بایدبه مردم چهارباغ،به 
دلیل برقراری این آرامش و بهره مندی ازخدمات شهری 

مطلوب تبریک گفت وبه مسئولان خداقوت.
جعفــر  ســید  مهنــدس   جلســه   ابتــدای   در 
کــه   گفت:خداراشــاکریم   موسوی شــهردارچهارباغ  
درشهرستان چهارباغ درســایه آرامشی که ازهمکاری 
وهمدلی مسئولان محقق شــده،به خدمات رسانی به 

شهروندان ادامه میدهیم.
مهندس موسوی ضمن تقدیرو تاکیدبر نقش موثر امام 
جمعه چهارباغ افزود: در ۱۰ ماه اخیر شاهداتفاقات خوبی 
درچهارباغ بوده ایم،که باهمدلی مسئولین شهرستان 
امیدواریم بتوانبم خدمت رسانی رابه بهترین شکل ادامه 
دهیم. وی یادآورشــد: لازمه ارتقای سطح خدمات به 
مردم شهرستان همراهی اهالی رسانه هست وماقدردان 

زحمات خبرنگاران هستیم.
مهندس ســپیده کتابدار نیز ضمن گرامیداشــت 

ایام محرم،روزخبرنگار رابه اهالی رســانه حاضردرجمع 
تبریک گفت وافزود:جایگاه خبرنگاربرای ماقابل احترام 
است،زیرا خبرنگاران اتفاقات وحقیقتهای جامعه رادرتاریخ 

ثبت وضبط کردند ومطالبه گرحقوق مردم بودند.
رییس شورای اسلامی شــهرچهارباغ گفت: وجود 
خبرنگاران برای همه ما ارزشمنداست و ازخداوندبرای 
شماباوجود چالشهاو دشواریهای شغلی آرزوی موفقیت 
وسربلندی داریم،ویکبار دیگر حمایت خودرا ازخبرنگاران 
اعلام می کنیم و ازتوانمندیهای شــماهمچون گذشته 

استفاده خواهیم کرد.
جمعه چهاربــاغ  امــام  مراســم  ایــن  درادامــه 
ازخبرنگاران   تقدیروتشــکر  به جلسه پیوســت وضمن 
گفت:مادودغدغــه مهم درچهارباغ داریم که یکی ازآنها 
ساخت بیمارستان درچهارباغ ونیاز مبرم مردم است که 
مطالبه آن دراولویت است و همکاری رسانه هارا می طلبد.

حجت الســلام محمدی دغذغه دوم شهرستان را 
تامین آب چهارباغ دانست وافزود :ضروری است چهارباغ 
همانند شهرهای دیگر از حق آبه سد طالقان بهره مند 

شود.
درادامه فرماندارچهاربــاغ مهندس جعفری ضمن 
تقدیراز خبرنــگاران گفت:شهرســتان چهارباغ روبه 
پیشرفت هست و اقدامات ســازنده ای باحمایت امام 
جمعه شهرستان انجام شده که در هفته دولت باجزئیات 

اطلاع رسانی خواهدشد.
وی افزود:خبرنگاران چشــم بینای جامعه هستند و 
امیدواریم با هم افزایی و تعامل بتوانیم در راستای. توسعه 
شهرستان و انعکاس دستاوردهای دولت، گام های ارزنده 

ای برداریم.

شماره ۷۱/ مرداد ماه ۱۴۰۲

شهردار محمدشهر:

۵ پروژه عمرانی در راستای درآمد پایدار در محمدشهر آغاز شد



مدیریت شهری۷ 

سازمان تأمین اجتماعی اعلام کرد:

پایان مرداد، آخرین مهلت استفاده کارفرمایان از بخشودگی جرایم بیمه ای

رییس شورای اسلامی شهر کرج با بیان 
اینکه خط ۲ قطار شــهری کرج به خط 
۵ متروی تهران متصل می شــود، گفت: 
ایستگاه رجایی شهر حدود ۱۵ هزار متر 
مربع و حدود ۱٨متر در عمق زیر زمین 
قرار دارد که در شهریور ماه سال جاری به 

بهره برداری می رسد.
 مســعود محمدی در حاشیه بازدید 
میدانی از مراحل تکمیل خط ایســتگاه 
ســه راه رجایی شهر)I( و شهید سلطانی 
شهرداری کرج که با حضور اعضا شورای 

شــهر انجام شد اظهارداشــت: ایستگاه 
رجایی شهر واقع در خط ۲ قطارشهری 
کرج به مســاحت حدود ۱۵ هزار و ۳۰۰ 
متر مربع، ورودی شمالی این ایستگاه و 
ضلع شمال غربی تقاطع بلوار آزادی و بلوار 

شهید بهشتی است.
رییس شــورای اسلامی شــهر کرج 
افزود: مترو درون شهری کرج روند رو به 
رشــد و قابل توجهی داشته و در صورت 
تامین اعتبارات لازم تا پایان دوره ششم 
تا ایستگاه شهید ســلطانی بهره برداری 

آزمایشی خواهد شد.
محمدی بیان اینکه توســعه خطوط 
مترو در داخل شــهر می توانــد یکی از 
راه های کاهــش ترافیک باشــد، اذعان 
کرد: توسعه شبکه حمل و نقل عمومی 
به ویژه قطار شهری  می تواند نقش تعیین 
کننده ای در کاهش حجم ترافیک داشته 

باشد.

سخنگوی شــورای شهر کرج گفت: 
۱۰ درصد از بودجه فرهنگی کرج صرف 

توانمندسازی بانوان می شود.
عمــار ایزدیار، در حاشــیه بازدید از 
نمایشــگاه مشــاغل خانگی »بازارچه 
برکت«، در جمع اصحاب رسانه، با اشاره 
به اینکه حمایت از صاحبان مشاغل در 
این نمایشــگاه حرکت در مسیر بیانات 
مقام معظم رهبری است ضمن تقدیر 
از عملکرد اداره کل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی اســتان، گفت: افرادی که در 

این نمایشگاه حضور دارند عمدتا اقشار 
آســیب پذیر، بانوان سرپرست خانوار و 
تحت حمایت نهادهای خدمات رسان 

هستند.
وی اضافه کرد: در شرایطی که خیلی 
از افراد دچار تنبلی اجتماعی شــده اند 
گروهی از جامعه زنان سرپرست خانواده 
پای کار آمدند و با کمترین امکانات در 
منزل محصولاتی برای ارائه آماده کردند.

این نماینده مردم در پارلمان شهری 
با بیان اینکه تلاش برای تثبیت شغلی 
بانوان سرپرست خانوار و مشاغل خانگی 
ادامه دارد، اضافه کرد: در این راستا امید 
داریم با افزایــش تبلیغات محیطی به 

کمک این قشر بیاییم.
وی در پایــان تصریح کرد: مجموعه 
شــورای شــهر ۱۰ درصــد از بودجه 
فرهنگی را به حوزه توانمندسازی بانوان 

و ایجاد بازار کار تخصیص داده است.

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری  
شورای اسلامی شهر کرج گفت: مهم ترین 
مسئله مدیریت منابع انسانی، بی تدبیری 
در توزیع متوازن نیروهای کیفی و کارآمد 
در ســازمان ها، مناطــق، و معاونت ها در 

شهرداری است.
حسین مهاجری در نطق پیش از دستور 
یکصد و بیســت و نهمین جلسه رسمی 
شــورای اسلامی شهر کرج ضمن انتقاد از 
عملکرد ســازمان عمران به ظرفیت دفاتر 
تســهیل گری و مدیریت این بخش اشاره 

کرد و اظهارداشت: این دفاتر فرصت مهم 
شــهرداری در حوزه شــناخت مشارکتی 
مســئله و همراهــی و پذیــرش مردم و 
کاهش مشــکلات اجتماعی پــروژه های 
عمرانی هستند نیاز است سازمان عمران 
و بازآفرینی فضاهای شهری گزارش دقیق 
از دو موضوع شناخت مشارکتی مسئله به 
خصــوص در مناطق کم برخوردار و ایجاد 
پذیــرش مردمی در پروژه های عمرانی  با 
استفاده از ظرفیت دفاتر تسهیل گری در 

یکسال اخیر به شورا ارسال شود.
وی بیان کرد: اطلاعی که دارم در برخی 
از بخش ها و واحدهــا ، کارها و پروژه ها 
توسط خود مسئول مربوطه در حال انجام 
است و برخی که اسم کارشناس و رئیس 
اداره  را به یدک می کشند، گاهی وقت ها 
به عنوان مهمان به محل کار خود سر می 
زنند؛  علت اغماض نســبت به این شرایط 

چیست؟ 

رئیس شورای شهر کرج؛
ایستگاه مترو رجایی شهر شهریور ماه 

افتتاح می شود  

سخنگوی شورای شهر کرج:
10 درصد از بودجه فرهنگی کرج 
صرف توانمندسازی بانوان می شود

حسین مهاجری انتقاد کرد؛
 بی تدبیری شهرداری در توزیع متوازن 
نیروهای کارآمد در سازمان ها و مناطق  

سازمان تأمین اجتماعی اعلام کرد آخرین 
مهلت استفاده کارفرمایان مشمول قانون 
تأمین اجتماعی از طرح بخشودگی جرایم 
بیمه ای کارفرمایان که با توجه به نام گذاری 
سال جاری به نام سال "مهار تورم و رشد 
تولید" از ســوی مقام معظــم رهبری و 
به منظور مساعدت به کارفرمایان واحدهای 
تولیدی، صنعتی، معدنی، خدماتی و اصناف 

و تقویت توان تولیدی کشور به اجرا گذاشته 
شده، سی ویکم مرداد سال جاری است.

ســازمان  روابط عمومــی  به گــزارش 
تأمین اجتماعــی، کارفرمایــان متقاضی 
اســتفاده از بخشــودگی جرایم بیمه ای 
می توانند اصل بدهــی بیمه ای خود را به 
صورت نقدی پرداخت کننــد یا اینکه با 
توافق با شعب این سازمان، روش پرداخت 

اقســاطی را انتخاب کنند. در صورتی که 
برای پرداخت اصل بدهی بیمه ای، تعداد 
اقســاط ماهیانــه ۱۲ ماه انتخاب شــود، 
کارفرما از صددرصد بخشــودگی جرایم 
برخوردار می شود؛ در صورتی که در ۱٨ ماه 
اقســاط بدهی خود را پرداخت کند از ٨۵ 
درصد بخشودگی جرایم استفاده می کند و 
در صورتی  که تعداد اقساط را ۲۴ یا ۳۶ ماه 

انتخــاب کند به ترتیب از ۷۵ درصد و ۵۰ 
درصد بخشودگی بهره مند می شود. البته 
توصیه ما این است که کارفرمایان محترم 
که به هر دلیلی بدهی بیمه ای معوق دارند 
که مشــمول جرایم بیمه ای شده است، با 
انتخاب اقســاط ۱۲ ماهه و بخشــودگی 
صددرصدی جرایم، از این فرصت استفاده 

کنند

شماره ۷۱/ مرداد ماه ۱۴۰۲

براساس نظرسنجی که ازخبرنگاران استان البرز درخصوص عملکرد روابط عمومی های شهرداری ها وشوراهای استان البرز صورت گرفت، 
باتوجه به معیارهای وظایف روابط عمومی هاوتعامل بیشتربامطبوعات ورسانه های مطرح و اثرگذاروهمچنین رفتاراخلاق مدارانه و حرفه ای 

وانعکاس ودسترسی بیشتربه اخبار ورضایت رسانه ها ومردم بامسئولین ازارتباط متفابل مطلوب، به شرح زیر می باشد.

تقدیر از روابط عمومی های برتر شورا وشهرداری های البرز

لازم به ذکر است دراین میان ضعیف ترین عملکرد و بیشترین نارضایتی 
درمیان رسانه های معتبر از عملکرد غیر اخلاقی روابط عمومی شهرداری 
شهرجدید مهستان نصرالهی می باشــد،ودلایل آن را ممانعت از ارتباط 
مستقیم رسانه ها با شهردار ورفتار توهین آمیز وغیراخلاقی باخبرنگاران استان 
وهمچنین علیرغم وظیفه روابط عمومی در جذب رسانه ها وانتشار اخبار،این 
شخص مبادرت به حذف رسانه های معتبرو مطرح استان باتوسل به روابط 
خصوصی و به نقل از وی به دلیل مخالفت دوستان دیگرش درهمکاری با 
شهرداری می باشد که تاثیرات بسیار مخربی بر انعکاس عملکرد  شهرداری 

مهستان داشته است.

اسماعیل اقبالیه
مدیرروابط عمومی 

شورای شهرمشکین دشت

محمد فیروزگاه 
مدیرروابط عمومی 

شهرداری گلسار

سایه نیک فلاح 
مدیرروابط عمومی 
شهرداری کمالشهر

اسماعیل کردلو 
مدیرروابط عمومی 

شهرداری مشکین دشت

مسلم تک زارع  
مدیرروابط عمومی 
فرمانداری ساوجبلاغ

مرتضی جبه داری
مدیرروابط عمومی 
شهرداری فردیس

جمال بهشتی 
مدیرروابط عمومی وبین 

الملل شهرداری کرج

فرشید  مامانی
مدیرروابط عمومی 
شهرداری هشتگرد

افشین سخایی فرد
مدیرروابط عمومی 
شهرداری محمدشهر

دکترصادق بابکان 
معاونت فرهنگی وروابط 

عمومی شهرداری 
چهارباغ

علیرضا پیغمبردوست 
مدیر روابط عمومی 

شورای شهرکرج
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اخبار

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج:
تاکسی های محدوده مترو 

گلشهر ساماندهی می شود
معاون حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری کرج از ساماندهی 
تاکسی های محدوده جنوبی 

مترو گلشهر خبر داد.
وی ســاماندهی و جانمایی 
تاکسی های محدوده جنوبی 
متروی گلشهر در پارکینگ 
مترو را از موارد مطرح شــده 

در این نشست عنوان کرد و افزود: با توجه به توضیحات 
ارائه شده توسط اداره کل مطالعات و بررسی های ترافیک 
شهری و نماینده سازمان حمل ونقل و بار مسافر مبنی بر 
ایجاد بی نظمی و آشفتگی ناشی از استقرار تاکسی هادر 
معابر اطراف مترو گلشهر، پیرو مکاتبه با پلیس راهور با 
ایجاد پایانه حمل و نقل عمومی در محدوده مذکور موافقت 

شد.
به گفته فرشاد با توجه به تداخلات ترافیکی در بلوار شهید 
مطهری)رفیوژ دور برگردان شرق به شرق این بلوار تاجزیره 
ایمن احداث شده در محدوده خیابان شاهد ۲( و دریافت 
گزارش های متعدد تصادفات وسایل نقلیه با جزیره ایمن، 
مقرر شد رفیوژ دور برگردان یاد شده تا جزیره ایمن امتداد 

پیدا کرده و جدول گذاری صورت پذیرد.

رئیس سازمان سیما، منظر:
امکان فروش آنلاین بلیت باغ 

گل ها فراهم شد

رئیس ســازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهری 
شــهرداری کرج از امکان تهیه بلیت آنلاین باغ گل ها 

خبرداد.
علیرضا عاقلی در گفتگو با پایگاه خبری کرج امروز؛ اظهار 
کرد: با هدف بهبود روال خرید بلیت، امکان فروش آنلاین 
بلیت باغ گل ها فراهم شده اســت وی افزود: شهروندان 
می توانند از طریق اپلیکیشن ارائه دهنده خدمات پرداخت 
الکترونیک امن و ســریع »تاپ« و یا سایت تفریحاتی به 
آدرس https://bilit.tafrihati.com/sib بلیت 

بازدید از باغ گل ها را تهیه کنند.
رئیس ســازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهری 
شــهرداری کرج در ادامه بیان داشت: جهت رفاه حال 
شهروندان در زمان برگزاری جشنواره سهولت دسترسی 
به حمل و نقل عمومی و استفاده از خودروهای برقی از 
ورودی پارک چمران تا باغ گل ها نیز عملیاتی خواهد 

شد.
عاقلــی به کاشــت و واکاری گل های دائمی و فصلی 
تابستانی در باغ گل ها اشاره کرد و گفت: تمامی تلاش 
مجموعه مدیریت شهری در مرکز نگهداری از حیات 
وحش پارک چمران کــرج و باغ گل ها، فراهم کردن 
محیطی شاد و مفرح و خانوادگی است تا شهروندان 
غیر از ایام جشنواره نیز بتوانند از این مجموعه بازدید 

داشته باشند

یکصد و هفدهمین مجمع کلانشهرهای کشور 
با حضور شهردار کرج برگزار شد.

 شــهردار کرج در این نشســت، بر لزوم رفع 
مشکل بکارگیری آتش نشان ها تاکید کرد.

وی تصریح کرد: معضل کمبود نیرو در حوزه 
آتش نشانی در حال تبدیل به یک بحران جدی 
اســت که باید هر چه سریعتر با همفکری و 
همکاری سایر کلانشهرها و سازمان شهرداری ها 
مرتفع شــود.  مهرداد کیانی در بخش دیگر 

صحبت های خود در مجمع، به موضوع بند ت 
تبصره ۶ قانون بودجه کشور اشاره کرد و گفت: 
ایجاد امکان تقسیط جرایم می تواند به مردم 

برای حل مشکلات کمک کند.
کیانی افزود: لازم است در این خصوص تدابیری 
اندیشه شود تا به مشارکت شهروندان در این 

زمینه بیانجامد.
وی در ادامه به موضوع اعزام نیروی انســانی و 
تجهیزات به مرز ایــران و عراق برای برگزاری 

مراسم اربعین حسینی پرداخت و یادآور شد: 
شهرداری کرج با اعزام ۲۰۵ دستگاه اتوبوس، 
مشــارکتی فعال و جدی در برگزاری هر چه 

باشکوه تر مراسم اربعین دارد.
به گفته وی، کلانشهر کرج با اتخاذ تدابیر ویژه 
و در نظر گرفتن امکانات گسترده تلاش کرده 
اســت تا نقش خود را در این عرصه به خوبی 
ایفا کند که امیدواریم شاهد برپایی باشکوه این 

مراسم در سال جاری باشیم.

معاون فنی و عمرانی شــهرداری کرج 
با اشــاره به اهمیت تقاطع غیر همسطح 
جمهــوری در زمینه ی طراحــی گفت: با 
توجه به بحث زیبایی شناســی و معماری 
این پروژه، طرح احداث آن به گونه ای است 
که پس از افتتاح، یکی از المان های شــهر 

کرج می شود.
محمد رضا ناصرخاکی در جلسه توجیهی 
پیمانــکاران داوطلــب برای شــرکت در 
مناقصه احداث تقاطع غیر همسطح میدان 
جمهوری، اهداف مجموعه مدیریت شهری 

در دوره ششم جهت تکمیل پروژه مذکور 
را مطرح کرد.

وی ضمــن تاکید بر ضــرورت توجه به 
مباحث فرهنگی، شهرســازی، ســرمایه 
گــذاری املاک مجاور به پروژه، موضوعات 
ترافیکی و فنی و اجرایی در پروژه گفت: این 
پروژه، طرحی با تیر و ستون ساده نیست و 
مباحث ذکر شده باید در دیوارهای زیرگذر، 

ستون، عرشه و بدنه پل لحاظ شود.
معاون فنی و عمرانی شهرداری کرج در 
ادامه از اهمیت فضای ســبز پروژه سخن 

گفت و افزود: برای طراحی المان مفهومی 
در خور  نام میدان جمهوری نیز مسابقه ای 

برگزار خواهد شد.
جابجایی درختان در مسیر پروژه از دیگر 
مباحث مهمی بــود که ناصرخاکی در این 
خصوص مواردی را خاطرنشان کرد و ادامه 
داد: با توجه به اینکه فصل جابجایی درختان 
زمستان است، پیمانکاران باید دقت کنند 
روش اجرا به گونه ای باشد که با یک فرجه 
منطقی، طرح اولیه عملیات تکمیل پروژه 

اعم از خاکبرداری و... آغاز شود.

قائم مقام شهردار کرج با اشاره به ظرفیت 
قانونی و محدودیــت زمانی در اجرای بند 
)ت( تبصره ۶ قانون بودجه کشــور، گفت: 
با پایان مهلت رســیدگی این قانون، رای 
تخریب املاکی که تعیین تکلیف نشده به 

اجرا درخواهد آمد.

 افراسیاب شجاعی در نوزدهمین جلسه 
کمیته تخصصی بند )ت( تبصره ۶ قانون 
بودجه ۱۴۰۲ کشور که با حضور معاونین 
و مدیران کل ستادی عضو کمیته و مدیران 
مناطق ۱۰ گانه شهرداری کرج برگزار شد؛ با 
اشاره به تسهیل در فرآیند اجرا و مدت زمان 
باقی مانده اظهار کرد: با پایان مهلت فرصت 
رسیدگی این قانون، رای تخریب املاکی که 

تعیین تکلیف نشده به اجرا درخواهد آمد.
وی با تأکید بر اینکه مطابق با دستورالعمل 
ابلاغی وزارت کشور رسیدگی به پرونده ها 

فقط تا پایان شــهریور ماه صورت خواهد 
گرفت، افزود: مالکیــن ازاین فرصت باقی 
مانده جهت حل مشکل پرونده خود نهایت 
اســتفاده را داشته باشند ولکن در صورت 
عــدم تمکین به طور حتم شــهرداری با 
اهرم های قانونی در اختیار اقدام خواهد کرد.

شــجاعی در ادامــه بــه اولویت هــای 
پیشــنهادی حمل و نقــل ترافیک برای 
ســرمایه گذاری از عایدی اجرای بند)ت( 
تبصره ۶ قانون بودجه ۱۴۰۲ کشور اشاره 
کرد و بیان داشت: شهرداری کرج با توجه به 

جمعیت و طرح جامع حمل و نقل ترافیک، 
با هماهنگی شورای اسلامی شهر تمهیدات 

لازم را اتخاذ و عملیاتی خواهد کرد.
قائم مقام شــهردار کرج افزود: نوسازی 
ناوگان حمل و نقل شــهری، بهســازی 
پایانه های مسافری، ایجاد خط ویژه و توسعه 
عمرانی حمل و نقــل ریلی، خرید قطار و 
تجهیزات برای مترو کرج از دیگر اولویت های 
مهم ترافیکی شهر کرج است که در صورت 
همکاری شهروندان در اجرای این قانون و 

جذب منابع کافی، هزینه خواهد شد.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج گفت: طرح طعمه گذاری و امحای 
حیوانــات مــوذی در راســتای اجرای 
مطالبات شــهروندان و با هدف ارتقای 
سلامت جامعه و پاکسازی محیط شهری 

اجرا شد.
 محمدرضا خسروی در گفتگو با پایگاه 
خبری کرج امروز؛ اظهار کرد: فاز جدید 
طرح طعمه گذاری و امحای جانوران مضر 
با هدف ارتقای ســطح سلامت جامعه 
و پاکســازی محیط شهری از جوندگان 
موذی به ویژه موش، در ایام گرما اجرایی 

شد.
وی افزود: طــرح طعمه گذاری و امحای 
حیوانات موذی در منطقه یک شهرداری 
کرج اجرا و این اقدام در دیگر نقاط شهر 

نیز به ترتیب اولویت انجام خواهد شد.
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج با اشاره به نقش مؤثر شهروندان در 
حفظ بهداشت شــهری، عنوان کرد: از 
شــهروندان تقاضا داریم با دفع به موقع 
زباله های خانگی، جلوگیری از ریختن زباله 
در جداول و معابر و به طور کلی رعایت 
بهداشــت محیط، در پاکیزگی محیط 

شهری همیار شهرداری باشند.
این مسئول گفت: طبق برنامه ریزی مقرر 
شــد که طرح ضربتی مبارزه با موش در 
سطح شهر اجرا شــود، هدف از اجرای 
این طرح شناسایی و پاکسازی کانون ها و 
نقاط آلوده در مناطق ۱۰گانه شهرداری 

کرج است.
خسروی از شــهروندان درخواست کرد: 
در صورت مشــاهده حیوانات موذی در 
محلات شــهر، برای دریافت خدمات و 
انجام عملیات طعمه گذاری با سامانه ۱۳۷ 

تماس حاصل کنند

با حضور شهردار کرج انجام گرفت؛

برگزاری یکصد و هفدهمین مجمع شهرداران کلانشهرهای کشور

تقاطع میدان جمهوری یکی از المان های شهر کرج می شود

در راستای اجرای بند)ت( تبصره ۶ قانون بودجه ۱402 کشور؛

رای تخریب املاک تعیین تکلیف نشده اجرا خواهد شد

وقتی سگهای محیط زیست رانابود می کردید به فکرزیادشدن موشها نبودید؟

طرح ضربتی مبارزه با موش در سطح شهر کرج اجرا می شود


